
Een bezorgde bewoner uit Rottum.

Goedenavond: Weten de raadsleden eigenlijk wel wat een AZC centrum is? Ik wel …. kom  
maandelijks in diverse noordelijke Azc's. Ben projectleider en bekijk of er nog wat valt te maken 
van de totaal uitgeleefde/gesloopte, door de “dankbare”bewoners achtergelaten woonunits.

En heeft een van jullie wel eens off record gesproken met de aan het Azc toegevoegde beleids- 
medewerkers, bewaking en personeel van het Coa zelf,  niet de politiek correcte leiding maar het 
personeel wat met de voeten in de modder staat?

Heeft u überhaupt wel eens gesproken met de bewoners van de omliggende dorpen rondom een 
AZC centrum? Ik denk het niet. Vermoedelijk wordt u gevoed door het woke, politiek correcte deug 
geleuter. 

Ik heb vele gesprekken gevoerd met de betrokkene die werken in de diverse Azc's, en met de 
omwonende van diezelfde Azc's, wat ik te horen krijg is buiten gewoon zorgelijk en 
onaanvaardbaar, je wordt er depressief van. 

Af en toe op televisie laat men zien dat het erg is gesteld in een Azc, maar dit is niet de 
werkelijkheid deze is erger. Die wil de politiek correcte deug gemeenschap ons niet laten zien. 

Ikzelf zie in de diverse azc centrums heel veel jonge mannen weinig vrouwen en zeer veel drugs 
gebruik. Ter Apel spant de kroon, en deze mensen worden allemaal doorverwezen naar AZC 
centrums in het land, die plek hebben.

Momenteel wat er aan “vluchteling”  in Nederland binnenkomt is tussen de 90 en 95% een veilige 
lander, ( bv in diverse centra zitten mensen uit Argentinië Bolivia, Brazilië, en andere Zuid 
Amerikaans landen), dan hebben we het nog helemaal niet gehad over de noord Afrikaners, deze 
groep is het ergste, vernielen, stelen, bedreigen, valt vrouwen lastig en onderling maken ze ruzie 
omdat er ook nog een soort van stammenstrijd heerst. 

85%  van deze “vluchtelingen” worden toegelaten in Nederland. Vanuit het land waar ze op de boot 
stappen weet men al hoe men snel in Nederland moet komen wat hun rechten zijn, en hoe makkelijk 
het toelatingsbeleid is.            

Als men wordt afgewezen verdwijnt men onder de radar, komt in het criminele circuit. Diverse 
grote steden weten hier over mee te praten.

Nu wil men in Rottum Oost een groot AZC bouwen voor statushouders en “vluchtelingen” die er op 
wachten, waarvan veel alleenstaande jonge volwassen mannen zijn. 

Als inwoner van Rottum ben ik hier fel op tegen. Zelfs de politie in Heerenveen is hier op tegen,(ze 
hebben veel te weinig capaciteit), de criminaliteit zal explosief toenemen, vrouwen, meisjes mensen 
uit de lhbtiQ+ groep zullen worden lastig gevallen, doordat veel van deze “vluchtelingen” uit Noord 
Afrikaanse landen komen hebben ze volkomen lak aan onze regels, gewoonten, en gebruiken.  

Hieronder de meestvoorkomende opmerkingen van medewerkers, waaronder Coa personeel uit de 
verschillende azc's.

• Als men een denkt een noord Afrikaner of iemand uit een Arabisch land te kunnen bewegen 
om de Nederlandse normen en waarden te respecteren, moet verder dromen dat zal niet 
gebeuren.



• Een jongen van 12-14 jaar uit een land waar de vluchtelingen vandaan komen is geen kind 
meer maar een volwassene.

• Als de stroom vluchtelingen aanhoud zal dat ten koste gaan van onze democratie 95% van 
de vluchtelingen heeft lak aan onze westerse democratie, maakt er graag gebruik van lekker 
makkelijk, je wordt voorgetrokken ten opzichte van de oorspronkelijke bewoners en die 
betalen daar de prijs voor.

• De meeste vluchtelingen komen uit een cultuur die zich niet met de onze verhoud.(sterke 
leiders geen doetjes zoals bij ons, vrouwen geen rechten en er wordt door onze politie veel 
te zacht opgetreden, geen autoriteit.

• Men gaat zich groeperen, eigen cultuur eerst, het zal zich ontwikkelen tot een schaduw 
maatschappij een dominante onderlaag die niks met de Nederlandse cultuur en traditie te 
maken wil hebben, gesteund door Nederlandse naïevelingen die ziende blind en horende 
doof zijn.

• Er zit een verdien model achter, hier in Nederland die de stroom vluchtelingen in stand 
houd. 

• Een gemiddelde asielzoeker kost de Nederlandse staat ruim € 50.000,00 daar is niet 
bijberekend de schade die criminele veilige-landers toebrengen aan de gemeenschap, het 
steeds weer opnieuw opknappen van de woonunits,  enz. enz.   

• Wij Nederland kunnen niet eens voor ons zelf zorgen (Groningen, te kort aan woningen, de 
zorg, honderdduizenden mensen die bij de voedselbanken lopen), hoe wil je dan voor een 
echte vluchteling zorgen??

• Vluchteling. Dit is iemand die in zijn thuisland 'gegronde vrees' heeft voor vervolging op 
grond van ras, godsdienst, nationaliteit, politieke overtuiging of het behoren tot een bepaalde 
etnische of sociale groep. Deze groep zie je nog maar sporadisch, en gaat zeker niet jaarlijks 
op vakantie naar het land van herkomst voor een week of 8 op onze kosten.

Na mijn kleine opsomming van enkele feiten gegeven door personeel van de diverse Azc's 
waaronder coa medewerkers, betreffende de zogenaamde vluchtelingen heb ik vraag aan de leden 
van de gemeente raad, weten jullie wat het woord democratie betekend? Laat mij het jullie 
uitleggen:

Democratie (van het Grieks δῆμος/dèmos, "volk" en κρατειν/kratein, "heersen", dus letterlijk 
"volksheerschappij") is een bestuursvorm waarin de wil van het volk de bron is van legitieme 
machtsuitoefening.

Met andere woorden, jullie zijn als volksvertegenwoordiger door ons gekozen, en wij zeggen 
massaal geen asielzoekerscentrum. Dit is toch duidelijk !!

Ik hoop dat jullie luisteren naar onze bezorgde stemmen en de wil van het volk respecteren.

Gerrit Uilenreef


